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          Nr.  

          

                JUDEŢUL BRAŞOV                                                 

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                   SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 20.10.2022, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu 

ocazia întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă extraordinară convocată de îndată, 

desfășurată în format hybrid 

    

      Şedinţa extraordinară convocată de îndată a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 134 alin. 

(1), alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Consiliului  Local al Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei 

Municipiului Săcele, situat în str. P-ţa. Libertăţii nr. 17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin 

mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

             1.  Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiectul ,,Construire 

locuințe sociale în cartierul Gârcini din Municipiul Săcele, jud. Brașov”- iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL. 

 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

- d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                  - d-l Bălan Eugen – șef  Biroul Investiții        

                  - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

- d-na Coman Cătălina Maria - cj. Biroul Juridic 

                  - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local. 

 

            Ședința este prezidată de d-l consilier local ing. Crețu Valentin.  

            D-l Președinte declară deschisă ședința și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a efectua apelul 

nominal. 

D-na Secretar General face apelul nominal în conformitate cu prevederile legale în vigoare și anunță 

că sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 14 prezenți fizic, iar 5 online, 

respectiv d-na Stoica Gabriela, d-na Miron Laura-Ionela, d-l Munteanu Gheorghe, d-l Jitaru Gheorghe 

 și d-na Popescu Gabriela. 

           D-l Președinte supune la vot proiectul  ordinii de zi, conform dispoziției nr. 1407/19.10.2022, care se 

aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). 

           În continuare, d-l  Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiectul ,,Construire locuințe sociale în 

cartierul Gârcini din Municipiul Săcele, jud. Brașov”. 
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          D-l Popa Marius Cristian spune că s-au primit în urmă cu o oră documentele solicitate și solicită ca 

atunci când se face referire în raportul de specialitate la anumite documente să le fie transmise și 

documentele în cauză. 

          D-na Secretar General ia cuvântul și spune că adresa a fost scanată, iar din eroare nu s-a văzut că 

lipsește din materialul transmis, pe fondul volumului  mare de muncă, dar în urma e-mail-ul prin care se 

solicita transmiterea acestei adrese s-a dat curs și s-a comunicat înscrisul respectiv. 

           D-l Popa Marius Cristian întreabă cum s-a răspuns la cele 8 doleanțe formulate de ADR Centru prin 

respectiva adresă. 

           D-l Bălan Eugen spune că solicitările de clarificări au fost analizate împreună cu proiectantul și 

consultantul și urmează să se dea răspunsul. 

          D-l Primar ia cuvântul și spune că din răspuns mai lipsește această hotărâre, ca să poate fi finalizat 

răspunsul care se va transmite până la orele 16:00, iar dacă este nevoie că să li se transmită acest răspuns se 

poate face fără probleme. 

          D-l Popa Marius Cristian spune că se referea la cerința 1, respectiv ADR Centru susține că terenul are 

sarcina respectivă cu imobilul ,,Casa Nato” și a propus să se dezmembreze terenul în 7324,89 mp, cât este 

aferent investiției, ca să rămână liber de sarcini, ori primul punct de pe ordinea de zi ar fi trebuit să fie 

dezlipirea imobilelor. 

         D-l Primar spune că acest lucru nu se poate face în decurs de câteva zile, cât este termenul de răspuns 

la clarificări.    

         D-l Popa Marius Cristian spune că hotărârea se poate face în acest timp.  

         D-l Primar spune că se știe de unde se perpetuează problema cu ,,Casa Nato”, menționând că a purtat o 

discuție în acest sens cu d-l Veștea să se încerce demolarea acelui imobil, dar nu s-a dorit și menționează că 

nu ar trebui să fie acesta cauza de respingere a acestui proiect și mai spune că s-au transmis informațiile, 

întrucât proiectul a fost demarat și toate avizele au fost luat pe acel număr cadastral, pentru că acolo sunt 

două numere cadastrale, iar proiectul se face pe un  număr cadastral și nu afectează locația respectivă unde 

este ,,Casa Nato”, dar este pe acel număr cadastral. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că în condițiile de eligibilitate se stipulează ca terenul să fie liber de 

sarcini, ori față de ,,Casa Nato” mai sunt și acele 4-5 case din colț. 

     D-l Primar spune că acele case nu au nici o legătură, acestea vor fi demolate, și-a asumat prin declarație 

că la final casele care sunt construite ilegal pe acel număr cadastral vor fi demolate. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că aceasta este o înțelegere între Primărie și cei de acolo și întreabă dacă 

ADR Centru acceptă acest lucru. 

       D-l Primar spune că s-a acceptat, dar ceea ce este surprinzător este că ADR Centru a acceptat toată 

documentația, iar cei de la AM POR vin cu alte solicitări. 

        D-na Secretar General spune că ADR Centru a acceptat și ,,Casa Nato” la locația respectivă, au fost și 

în vizită pe teren.   

         D-l Primar spune că toate documentele au trecut bine de ADR Centru, dar AM POR vine cu alte 

cerințe. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că data trecută când a fost pe ordinea de zi acest proiect au fost mai 

puține cerințe, au fost doar 4. 

        D-na Secretar General spune că acele solicitări de clarificări erau de la ADR Centru.  

        D-l Gîndac Nicolae întreabă ce se întâmplă cu acele familii cărora li se vor demola casele, unde vor 

locui. 

       D-l Primar spune că aceste lucruri se cunosc foarte bine din anul 2017, când li s-a spus foarte clar să nu 

se mai construiască în zonă, dar unii au făcut-o și menționează că în mod sigur nu vor rămâne pe drumuri, 

pentru că, probabil unele familii își vor găsi locul în noile locuințe, dacă se încadrează în condițiile de 

eligibilitate impuse, dar nu va rămâne nimeni fără adăpost. 
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     D-na Stoica Gabriela spune că cei prezenți online nu au auzit discuțiile aferente proiectului înscris pe 

ordinea de zi. 

        D-l Viceprimar spune că ar fi oportun ca ședințele să se desfășoare pe platforma ZOOM, pentru cei care 

nu pot fi prezenți fizic și asfel se pot evita acest gen de probleme. 

       D-l Primar spune că li se poate pune la dispoziție înregistrarea video. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  323. 

       D-l Preşedinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Ora 15:14. 

 

 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

   CONSILIER LOCAL,                                                                C.J. ZAMFIR GETA 

     Ing. CREȚU VALENTIN 

 

 

 

 

 

 

 

Elaborat 

                                                               Insp. Acăroaie Elena     

 

 


